
Referat af skolebestyrelsesmøde i Bindslev – 25. maj kl. 17-18.30 

Mødeleder: Anette. Deltagere fra lederteamet:  Anja (vedr. punkt 2). Afbud: Maria, Frank, Christian, Britt. Fraværende: Niels, Peter. 

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbe-

redelse 

Proces Tid Referat 

1. Generelle 

orienteringer 

 

Lars  

 

  10 Lars orienterede om seneste ansættelser:  

• Fastansættelse af lærer Mette Boll Pedersen i Sindal.  

• Ansættelse af Ditte Søndermølle Larsen i Lendum fra 
næste skoleår 

• Ansættelse af ny teknisk servicemedarbejder Mathias, 
som skal være i hhv. Lendum og Sindal 

• Midlertidig ansættelse af lærer Mathias Lauritsen til 
løsning af inklusionsopgaver (se senere orientering 
vedr. økonomi). 

Igangværende stillingsopslag som lærer i fase 3 (matematik, 
naturfag). Samtaler d. 9. juni kl. 13 og frem. Charlotte deltager 
fra bestyrelsen. Hvis Charlotte bliver forhindret, kan Anton 
kontaktes. 
Orientering om, at der har været indbrud på Bindslev Skole 
mellem mandag og tirsdag. Politiet er inddraget. 
 
Vi er godt i gang med planlægningen af kommende skoleår på 
alle 3 skoler – en travl tid for alle. 

2.  Forslag til 

justering i 

princip for 

lejrskoler 

Lars/ 

Anja 

Anja har sammen med lærerne 

i fase 3 drøftet det netop 

vedtagne princip vedr. 

lejrskoler på 7. årgang.  

Lærerne ønsker at lejrskolen 

med 2 overnatninger ligger på 

8. årgang i stedet, af flere 

forskellige årsager, som vil 

blive fremført på mødet. 

 Drøftelse 

og 

beslut-

ning 

30 Anja præsenterede de overvejelser, som lærerteamet i fase 3 

har haft vedr. lejrskole på 7. årgang, som bestyrelsen senest 

har godkendt som princip.  

På baggrund af pointerne fra lærerne i fase 3 blev det 

foreslået, at princippet justeres, således lejrskolen med 2 

overnatninger placeres enten på 7. eller 8. årgang. Der 

planlægges fortsat med introdag/-aften for kommende 7. 

årgang. De tilstedeværende bestyrelsesrepræsentanter 

godkendte og bakkede op om forslaget. Lars sender dette ud 

pr. mail sammen med referatet. Hvis de øvrige 

bestyrelsesmedlemmer ikke er enige, skal de give Lars direkte 

besked. Som udgangspunkt kan ledelsen sammen med lærerne 

i fase 3 gå i gang med planlægningen af næste skoleår med det 

udgangspunkt, at lejrskolen kan ligge på ENTEN 7. ELLER 8. 

årgang.  



 

3. Status på 

bestyrelsesvalg 
Lars/ 

Anette 

Lars og Anette orienterer om 

status på bestyrelsesvalg efter 

valgmødet mandag d. 23. maj i 

Sindal. 

  15 Der blev afholdt valgmøde i mandags i Sindal. Der er fundet en 

ny bestyrelse bestående af 7 forældrevalgte. 3 fra Sindal, 2 fra 

Bindslev og 2 fra Lendum. Derudover et par suppleanter. Der 

arbejdes fortsat på at få skaffet 1-2 repræsentanter fra 

erhvervsliv/foreningsliv. 

4. Budget og 

økonomi 

Lars Lars orienterer om status på 

den kommunale budgetproces 

i det omfang, der er kommet 

noget frem. 

Derudover får bestyrelsen en 

orientering om, hvordan vores 

egen økonomi i Sindal 

Skolecenter ser ud pt. 

 Oriente-

ring 

20 BFU-udvalget er i gang med at arbejde på at finde spareforslag 

svarende til 2½ % af det samlede budget. I princippet kan alt 

være i spil, men det er forventningen, at der kommer noget ud 

officielt i løbet af uge 27, forud for budgetseminar med 

område-MED. 

Heldigvis har vi budgetteret med et plus i vores samlede 

økonomi i 2022. Det er vist sig ved budgetopfølgning, at vi ikke 

forventer at anvende bufferen, der er afsat til visiteringer til 

specialtilbud. Derfor har vi haft en proces i lederteamet, hvor 

vi har delt ressourcer ud til alle 3 skoler til anvendelse i resten 

af budgetåret. Det er endnu ikke besluttet, hvordan midlerne 

skal anvendes. Dog kan Lars orientere om, at vi har planer om 

udvidelse af I-klassetilbuddet til kommende skoleår, da vi har 

en del elever, som har forskellige udfordringer og vil profitere 

af et tilbud i I-klasseregi. Vi tror på, at det er bedre for de 

enkelte elever at blive i nærmiljøet – kombineret med at have 

en kontakt til deres stamklasse.  

5. Sidste SB-møde Alle Sidste SB møde i denne 

bestyrelse er i Lendum d. 20. 

juni. 

Hvordan er folk med på at 

markere dette      ? 

  10 Det er planen, at den nuværende bestyrelse holder et kort 

møde fra 17-18 og at det holdes i Sindal i stedet for Lendum. 

Kl. 18 kommer den nye bestyrelse, og vi spiser sammen med 

dem. Lars bestiller noget godt mad fra Martin Kok😊. Efter 

spisning konstituerer den nye bestyrelse sig. 

Lars inviterer lederteamet med til spisningen kl. 18, så den nye 

bestyrelse kan møde hele ledelsen.  

 Evt.     5  


